
Fau-møte, Kanebogen skole 23.01.17 kl: 2000 
 
Tilstede:  Silje 3b, Pål 5a, Harald 4a, Lise 6c, Hilde 2b, Brita 6c, Kirsti 4b, Øivind 2a,  

Lena 6a. 
 
 
Sak: 1/17 Foreldre er forbannet pga. Dårlig brøyting og gatelys på skoleveien. 

Grønnebakken – Skolen.  
Biler parkerer på gangveien langs etter Steinveien. 
Mangler lys på skøytebanen som er blitt lovet, skøyteklubben nekter å skru på 
lyset. Vi ønsker å få en dialog med skøyteklubben slik at de kan ha lyset på 
akkurat i det tidsrommet barna går på skolen. Vi trenger lys på p-plassen, kan 
bygg & eiendom ordne det? FAU kan kjøpe lampa. 
Foreldre er også misfornøyd med trafikkløsningen over Gamle Stangnesvei og 
overgangen med Rødbergveien.  
Her er også busselskapet ansvarlig for å legge bussruta på den absolutt 
smaleste veien. Forsøk på dialog med busselskapet har blitt møtt med 
arroganse og lite forståelse for de myke trafikanters problemstilling. 
 
Tidligere møte i Samarbeidsutvalget(7/12/16) har vedtak på at veien i 
droppsonen skal merkes for gående/barna slik at de kan gå trygt. Her er det 
ikke skjedd noe. 

 
 Vi kan tilby oss å male gangfelt over Rødbergveien. Det er blitt lovet at 

kommunen (v/Fredly) skal sørge for at dette blir gjort, (sommeren 16). 
  
 Problem med kjøring på skoleområdet på ettermiddagen/kvelden. 
 
 Brita skriver brev til kommunen om problemer med trafikken.  
 
Sak: 2/17 Facebookgruppe for FAU. Skal opprettes, Anita er ansvarlig. 
 
Sak: 3/17 Vårdugnad. Elevrådet, lærerene og FAU oppfordres til å komme med ønsker 

på hva som trengs å gjøre. Spre dette til klassekontakter. 
 
 
 
Referent   Leder 
 
Pål Nilsen   Silje Øverås  


